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Vlot en veilig onderweg is 
meer dan een slogan. We 
maken een inhaalbeweging in 
het onderhoud van wegen en 
fietspaden en investeren fors in 
trams en bussen.

��

Minister-president Matthias Diependaele:

‘Op koers voor een warm  
en welvarend Vlaanderen’
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De belastingen gaan naar 
beneden. De erfbelasting zakt 
met honderden miljoenen euro’s. 
En de registratierechten op de 
aankoop van een eerste woning 
gaan met een derde omlaag. 

��

Door te investeren in industrie 
en innovatie bouwen we verder 
aan een Vlaanderen op topniveau. 
Een goed draaiende economie is 
essentieel voor een welvarende 
en warme samenleving.

��

Excellent Vlaams onderwijs  
waarin het Nederlands centraal 
staat, is meer dan ooit een top-
prioriteit. Onze kinderen verdienen 
kwaliteitsvol onderwijsmateriaal, 
de beste leerkrachten en een 
stevige kennisbasis.  

��

“Het is onze missie om van  

Vlaanderen een topregio te  

maken om te leven, werken 

en genieten. Waar iedereen  

de kans krijgt om bij te dragen  

aan onze samenleving. En  

waar we samen werken aan  

een warme en welvarende 

toekomst.”

Matthias Diependaele

Minister-presidentDit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

��

De financiën houden we op orde.  
We springen op een ernstige 
manier om met uw centen. 
Vanaf 2027 is de begroting 
in evenwicht, ondanks de 
economische uitdagingen.

Het nieuwe bestuur van N-VA Hasselt

Beste Hasselaar

N-VA BESTUUR

Kenny  
Bloemen 
Voorzitter 

Steven  
Vandeput 

Burgemeester

Het Hasselts stadsbestuur zit nu helemaal op kruis-
snelheid. Rond de basiswaarden ‘toekomstgericht’, 
‘sociaal’, ‘warm’ en ‘nabij’ staken coalitiepartners  
N-VA/Open Vld, Vooruit en cd&v een mooi uitgebalanceerd 
bestuursakkoord in mekaar. 

We werken verder aan een Hasselt waar alle Hasselaren zich 
thuis voelen. Of ze nu in het centrum of in een van onze 
vele prachtige deelgemeenten wonen. Die deelgemeenten 
krijgen de komende zes jaar bovendien bijzondere aandacht. 
Infrastructuur - met de nadruk op vergroening en netheid 
van ons openbaar domein -, evenementen, ruimtelijke 
ordening, inclusieve speeltuinen, bereikbaarheid en 
betrokkenheid van de burger: allemaal beleidsdaden  
waarop we in onze deelgemeenten focussen.

Ook het bestuur van N-VA Hasselt kan weer met frisse moed 
aan het werk. De nieuwe bestuursploeg is opnieuw een mooie 
mix van vertrouwde gezichten en nieuwe krachten. Kenny 
Bloemen werd beloond voor zijn harde werk en mag ook de 
komende drie jaar als voorzitter het verhaal van N-VA Hasselt 
mee vorm geven. Zijn collega uit Kortessem, Peter Reweghs, 
wordt ondervoorzitter. Met gezond positivisme kijken we uit 
naar een mooie toekomst voor Hasselt, haar inwoners en haar 
bezoekers. Wij blijven daar alvast keihard voor werken.  

Met vriendelijke  
groeten



Hasselt trekt voluit kaart

Smaakstad 2.0’

van de smaak met ‘Hasselt

Nieuw Digipunt in bibliotheek 
Kortessem

Stad Hasselt breidt haar digitale hulpverlening in 2025 nog 
verder uit met een nieuw Digipunt in de bibliotheek van 
Kortessem. Verder wordt er extra gefocust op de digitale 
noden van personen met een beperking. Het project, dat 
sinds de start een groot succes is, kan ook voor de komen-
de twee jaar rekenen op financiële steun van de Vlaamse 
overheid. 
 
In april 2023 startte toenmalig schepen van de Hasselaar 
Dymfna Meynen met haar Digipunten-project. Op maar liefst 
negen locaties, verspreid over heel Hasselt, kan iedereen die 
het nodig heeft, gratis terecht met alle vragen rond digitalise-
ring. Tevens is digitale hulp aan huis mogelijk.
 
Toekomstperspectief
Het hele project werd de voorbije jaren grotendeels gefi-
nancierd door Vlaams Minister van Digitalisering Mathias 
Diependaele. “We zullen opnieuw een Vlaamse subsidie 
ontvangen van 500.000 euro, middelen die we tot juni 2026 
kunnen inzetten. Ons Hasselts project en werkwijze krijgen 
bijzonder goede punten. We zijn dan ook fier en blij met deze 
erkenning”, vertelt schepen Meynen tevreden.
 
Digitale ontwikkelingen blijken voor een steeds grotere groep 
te snel te gaan. Dat gaat niet enkel over digibeten, maar ook 
mensen die dagelijks bezig zijn met smartphone en PC botsen 
steeds vaker op uitdagingen. “Naast die groep willen we ons 
ook de komende tijd richten op personen met een beperking. 
Hun noden zijn immers specifieker. Daar gaan we extra op 
inspelen”, besluit Dymfna Meynen.

Met het gloednieuwe smaakevent ‘Hasselt à la 
Carte’ lanceerde stad Hasselt haar nieuwste 
toeristische strategie: ‘Hasselt Smaakstad 2.0’. 
“Smaak zit in het DNA van de Hasselaar. Die iden-
titeit willen we verder versterken en uitdragen”, 
vertelt schepen van Toerisme Rik Dehollogne.

“We trekken het begrip ‘smaak’ helemaal open en 
interpreteren het zo ruim mogelijk. Gastronomie, 
mode en design, maar ook ervaring, beleving, 
traditie en innovatie”, kadert Dehollogne het ruime 
verhaal achter ‘Hasselt Smaakstad 2.0’.

Smaakverhalen
“Zo gaan we op zoek naar authentieke Hasseltse 
smaakverhalen. We roepen iedereen op om zijn of 
haar meest smaakvolle herinnering aan Hasselt met 
ons te delen: een familierecept, een legendarische 
horecazaak of die ene markante chef die je nooit ver-
geet. Laat het ons weten. Maar we kijken niet alleen 
terug naar de smaken uit het verleden, we verkennen 
tegelijk smaakuitdagingen van de toekomst”, zegt 
schepen Dehollogne.

Smaaklabel
Om sterke initiatieven zichtbaarheid te geven, 
ontwikkelt de stad bovendien een heus ‘Smaakla-
bel’. “Geen kwaliteitslabel, maar wel een erkenning 
voor activiteiten die ons DNA benadrukken. Met 
dat ‘Smaaklabel’ willen we afzonderlijke initiatieven 
meer impact geven”, besluit Rik Dehollogne. 

DIGIPUNT

Dymfna Meynen
Schepen van Digitalisering

De schepen ging de nieuwste smaken 
al persoonlijk testen met zijn mama.

Rik Dehollogne
Schepen van Toerisme

‘HASSELT À LA CARTE’



Wie is Laure Lesire?

Op 2 januari legde Laure Lesire voor de N-VA de eed af als kersvers gemeenteraadslid. 
Laure wie? 

Laure Lesire werd op 13 oktober met 1.099 voorkeurstemmen verkozen op de gemeente-
raadslijst van N-VA/Open Vld. Het was niet haar allereerste kennismaking met de politiek. 
In het verleden was ze al kinderburgemeester van Hasselt. De politieke microbe sluimerde 
dus wel al een tijdje. 

Hart voor Hasselt
Laure heeft een hart voor haar stad. “Als geboren en getogen Hasselaar geniet ik dagelijks 
van onze mooie stad. Hasselt heeft het! Sinds augustus woon ik ook pal in het centrum. 
Gezellig, bruisend: altijd als ik met mijn vriendinnen door de stad wandel, heb ik een enorm 
gevoel van trots. Dat ik nu zelf in mijn nieuwe functie als gemeenteraadslid kan meewerken 
aan de toekomst van Hasselt, is een hele eer.”

Genieten met vriendinnen
Stilzitten is niet aan Laure besteed. “Ik ben een bezige bij. Een familiemens die graag zorgt 
voor anderen, bijvoorbeeld door lekker te koken. Echt genieten doe ik van avondjes uit met 
mijn vriendinnen. Maar evenzeer wandel ik graag over de dinsdag- en vrijdagmarkt.”
 
Jonge Balie
In haar vrije tijd zet ze zich nog in voor de Limburgse advocaten via haar lidmaatschap van 
de Jonge Balie Limburg. “Met een groep jonge confraters organiseren we allerlei activitei-
ten en evenementen. Echt plezant om te doen. Tot slot probeer ik geregeld een citytripje te 
maken. Daarmee is mijn vrije tijd meer dan gevuld”, lacht ze. 

Laure Lesire
• Leeftijd: 26 jaar
• Beroep: advocaat, specialisatie strafrecht
• Favoriete plekje: Bistro Belbu
• Favoriete evenement: Jeneverfeesten
•  Favoriete Hasselaar: Mijn overleden grootmoeder. Ik bewonder haar wekelijkse tripjes naar de stad 

voor boodschappen, een gezellige koffie en een leuke babbel.

Laure legt de eed af als gemeenteraadslid.

1

Laure is trots op haar stad: “Hasselt heeft het!”

2

Laure gaat graag op citytrip.

3

MAAK KENNIS MET ONS NIEUWSTE GEMEENTERAADSLID

Achter de schermen: onze trouwe medewerkers
Achter onze verkozenen staat natuurlijk een sterk team trouwe medewerkers. Met dezelfde 
hechte ploeg als in de vorige bestuursperiode werken we verder aan de toekomst van Hasselt. 
Alleen hebben de medewerkers nu natuurlijk zes jaar meer ervaring.

TEAM HASSELT

Axelle Nulens
Persoonlijk medewerkster 
burgemeester
axelle.nulens@hasselt.be

Jeroen Fissette
Parlementair medewerker 
Steven Vandeput
jeroen.fissette@n-va.be

Kenny Bloemen
Secretaris burgemeester
kenny.bloemen@hasselt.be

Lien Beck
Kabinetsmedewerker N-VA
lien.beck@hasselt.be

Jan Wouters
Kabinetchef
jan.wouters@hasselt.be

Miet Vanderspickken
Kabinetsmedewerker N-VA
miet.vanderspickken@
hasselt.be

Heeft u  
vragen?  

Stuur gerust 
een mailtje

Laure Lesire
Gemeenteraadslid



N-VA Hasselt in cijfers

CIJFERS

5
Nog vijf jaar zal Hasselt de startplaats zijn van de Ronde 
van Limburg. Met de nieuwe datum van 16 april verschuift 
de Ronde naar het klassieke wielervoorjaar.

................................................................................................

11
De afgestudeerden Grafisch Design PXL-MAD verzorgen 
tot 19 september de elfde editie van ‘Kunst in ’t Scheep’. 
Gratis te bezoeken tijdens de openingsuren van het  
stadhuis.

................................................................................................

600
De twee welkomavonden voor de inwoners van Kortessem 
lokten liefst 600 geïnteresseerden.

................................................................................................

1.166.545
De verkoop van Hasseltbonnen bereikte in 2024 een  
absolute recordhoogte ter waarde van liefst 1.166.545 euro. 
Een bedrag dat rechtstreeks in de Hasseltse economie 
wordt geïnjecteerd.

................................................................................................

11
De Kortessemnaren kregen er dankzij de fusie met Hasselt 
een heel pak extra diensten bovenop. En ze betalen er elf 
procent minder belastingen voor.  

................................................................................................

25
Kuierkunst is aan de tweede editie toe. Liefst 25 Limburgse 
kunstenaars stellen hun werken nog tot 6 april tentoon in 
winkeletalages.
................................................................................................

20
Het huidige stadsbestuur blijft inzetten op de installatie 
van Buurtinformatienetwerken (BIN’s). Het BIN in Kermt 
was alweer het 20ste in de rij, waardoor onze stad nu zo 
goed als volledig gedekt is door BIN’s. 

................................................................................................

1
Vanaf nu zal 1 maart de vaste openingsdatum van de 
Japanse Tuin zijn.
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IN BEELD

Stad Hasselt speelt ook in de Euregio een 
belangrijke rol. Samen met Maastricht, 
Aken, Heerlen, Luik, Genk en Sittard-Geleen 
vormen we de MAHHL+-steden. In februari 
had burgemeester Steven Vandeput een 
boeiend burgemeestersoverleg in Aken.

Traditiegetrouw deelde onze afdeling ter gelegen-
heid van Valentijn opnieuw chocolaatjes uit op de 
wekelijkse markt. 

Met een symbolische actie gaven we op woensdag 26 
februari het startschot voor de werken aan het nieuwe 
Kunstenhuis op het Groenplein.

Onder het goedkeurend oog van gouverneur Jos 
Lantmeeters legde Steven Vandeput officieel de eed af 
als burgemeester. 

Op maandag 24 februari kozen we ons 
nieuwe afdelingsbestuur. Dat wordt de ko-
mende drie jaar geleid door voorzitter Kenny 
Bloemen en ondervoorzitter Peter Reweghs. 

Het jaarlijkse personeelsfeest van Groep 
Hasselt ging door in Plopsa Indoor. Een 
selfie met Kabouter Klus kon dus niet 
ontbreken. 

Voor een serie op TVL dook onze burge-
meester in bed met journaliste Ellen. Het 
kwam tot een leuk gesprek. 

Winterborrelwandeling 
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